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HMS-avvik ved KMD fra 22. august 2019 til 13. februar 2020. 

 

Bakgrunn 
 
Siden oppstart for bruk av UiB sitt elektroniske avvikssystem 14.11.2017 
https://avvik.app.uib.no/apex/f?p=692:1 er det registrert totalt 210 HMS-avvik ved KMD. Det 
viser seg at det totale antallet som ble rapportert i sak 5619 var feil. Riktig antall totale avvik 
per 20. august 2019 skal være 199. 
 
Siden 22.08.2019 er det meldt inn 11 HMS-avvik ved KMD. 
 
Pr. 13.02.2020 er 189 saker ferdigbehandlet, mens 21 er under behandling. 
 
Fra 14.11.2017 til 13.02.2020 fordeler avvikene seg med 135 i Møllendalsveien 
61/Møllendalsbakken 11 og 65 i Lars Hilles gate 3/John Lunds plass 3. 
 
Fra 22.08.2019 til 13.02 2020 fordeler avvikene seg med 10 i Møllendalsveien 61 og 1 i Lars 
Hilles gate 3. 
 
Avvikene i perioden 21.08.2019 – 13.02.2020 i Møllendalsveien 61 er: 1 avvik tyveri, 1 avvik 

personskade uten varig mén etter fall, 3 avvik er tre separate innmeldinger om samme 

nestenulykke, 1 er knyttet til brannvern, 1 til feil oppbevaring av kjemikalier, 1 til 

utlånsprosedyrer, 1 til arbeidsmiljø, og 1 til skallsikring. Hovedtiltak på de fleste avvikene har 

vært innstramming og revisjon av rutiner, samt informasjon om prosedyrer til studenter på 

kurs, eller gjennom Mitt UiB. 

 

Det har ikke vært meldt inn HMS-avvik etter 05.12.2019. Dette kan både tolkes som at det 

ikke har forekommet avvik, eller at det unnlates å melde avvik. 

 

Fakultetsdirektørens kommentar: 

Fakultet er bekymret for at mangel på rapporterte avvik kan skyldes manglende kunnskap 

om prosedyrer. HMS-utvalget vil inviteres til å diskutere tiltak for å følge opp i linjen, med 

spesiell fokus på verkstedene.  

 

Vi tror at innføringen av grunnleggende HMS-kurs hvert semester for både ansatte og 

studenter har båret frukter, og at det nå er en generelt høyere bevissthet rundt HMS på alle 

plan i organisasjonen. Fakultetet er også kommet over i en jevnere aktivitetsfase, fordi det 

mest grunnleggende arbeidet innen HMS er unnagjort på verkstedene. Samarbeidet med 

Statsbygg har også gått seg til, og avvik som dreier seg om bygningsmessige forhold meldes 

direkte til Statsbygg i deres meldingssystem Sesam. 
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Forslag til vedtak: 
 

Fakultetsstyret tar rapport om HMS-avvik til etterretning og ber fakultetsdirektøren om å følge 

opp som skissert i saksforelegget. 

 

Frode Thorsen 
dekan  Synnøve Myhre 
  fakultetsdirektør  
 
  


